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Kurzy češtiny pro cizince
Anna – Intenzivní kurz češtiny 2022/23„Překonat svůj strach z mluvení pro mě bylo nejdůležitější.“
„Bylo pro mě velmi důležité překonat svůj strach z mluvení. Již po měsíci kurzu jsem mohla telefonicky (!) objednat
maminku k doktorce, všechno jí na konzultaci vysvětlit a také domluvit opravu auta v servisu. Byl to zázrak!

Lucas, Německo – Semestrální kurz 2022/23„Kurz vám zaručí skvělý start do života v České republice.“
„Podle mého názoru mohu kurzy na ÚJOP UK rozhodně doporučit, protože je to přesně ta věc, která vám zaručí skvělý
start do života v České republice. Díky nim lépe porozumíte zdejší kultuře. Poskytne vám sociální okruh lidí, kteří jsou
na tom stejně jako vy, a opravdu si myslím, že jazyk je ten správný základ pro začlenění se do nové kultury této země.

Lidé mají vždycky velkou radost a jsou potěšeni, když s nimi mluvíte česky, takže musím jen říct, že pokud o tom stále
přemýšlíte, pokud jste stále na vážkách, mohu vám to určitě doporučit. Jděte na kurz, vyzkoušejte si to, naučte se pro
začátek dobře česky a určitě se vám to časem vyplatí.“

<br><iframe width="560" height="315" src="https://www.youtube.com/embed/kzDzRjkUJxk?si=WsscoayBy4mb1Cy2"
title="YouTube video player" frameborder="0" allow="accelerometer; autoplay; clipboard-write; encrypted-media;
gyroscope; picture-in-picture; web-share" allowfullscreen></iframe>

Lis, Indonézie – Kurzy češtiny„Češtinu slyšíte každý den od učitele, od spolužáků a váš mozek si na ni zvykne.“
„Určitě bych doporučila naučit se česky a ÚJOP UK byl pro mě tou nejlepší volbou. Vyzkoušela jsem mnoho jazykových
kurzů, od těch bezplatných až po placené, a ÚJOP byl rozhodně nejlepší.

Doporučuji také absolvovat intenzivní kurz. Nebojte se, protože já jsem na začátku měla strach a bála jsem se, že se
nezvládnu učit česky s rodilými mluvčími. Jakmile tam ale budete, uslyšíte češtinu každý den od učitele, spolužáků a
váš mozek si na ni zvykne. Pak začnete mít pocit: "Aha, tenhle jazyk je opravdu zajímavý," a už proti němu nic nemáte
Takže určitě doporučuji jít na ÚJOP UK. Můžete absolvovat například šestitýdenní kurz, což jsem na začátku udělala já,
a to s úrovní A2. Zkusila jsem to, líbilo se mi to a pokračovala jsem v semestrálním kurzu.“

<iframe width="560" height="315" src="https://www.youtube.com/embed/zq9J-5diXOU?si=UXRzKe6rVn8slyVL"
title="YouTube video player" frameborder="0" allow="accelerometer; autoplay; clipboard-write; encrypted-media;
gyroscope; picture-in-picture; web-share" allowfullscreen></iframe>

Anton, Rusko – Kurzy češtiny„By the time I completed the course, I was already able to attend an interview at the hospital
and negotiate with the primary care officer about the start time and working conditions.“
"When I joined the course, I didn't know a word of Czech. I didn't know how to say "yes" or "no". I knew "Good day," but
nothing more. By the time I completed the course, I was already able to attend an interview at the hospital and
negotiate with the primary care officer about the start time and working conditions.

The journey I have embarked on was immense. Thanks to the well-developed lessons we had, including textbooks
and materials provided by teachers, everything went smoothly. Within three months, we had already mastered the
basics of Czech. I was surprised by how quickly I achieved results, and I was thrilled that after only a few months
of study, I was able to speak Czech."

<iframe width="560" height="315" src="https://www.youtube.com/embed/mR8iOaF8xUw?si=rGv4_2MJX48hV-vH"
title="YouTube video player" frameborder="0" allow="accelerometer; autoplay; clipboard-write; encrypted-media;
gyroscope; picture-in-picture; web-share" allowfullscreen></iframe>

Přípravné programy: Medicínské obory a farmacie
Abdullah, Irák – Medicína a farmacie v angličtině COMPLEX 2022/23„Přípravný rok mi dal dostatek času na opakování,
ale také na osvojení nových dovedností při sebepéči.“
„Přihlásil sem na přípravný lékařský kurz na ÚJOP, protože se mi nedařilo na Lékařské fakultě Univerzity Karlovy.
Přípravný rok mi dal dostatek času na opakování, ale také na osvojení nových dovedností při sebepéči.
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Kromě anglického jazyka jsem si také dostatečně vylepšil znalosti češtiny, abych mohl cestovat po celé České republice.

Líbí se mi, že se škola nachází v lázeňském městě. Když jsem si uvědomil, že budu studovat na zámku u břehu
řeky, připadalo mi to velmi zajímavé.
Škola pořádá mnoho příležitostných akcí jako Vánoce, Halloween nebo Mikulášský den. Pomáhá nám to socializovat
se s lidmi v naší různorodé komunitě studentů z anglického i českého přípravného programu.“
Ann, SAE – Medicína a farmacie v angličtině COMPLEX 2022/23„Tento předmedicínský kurz mi velmi pomohl připravit
se na přijímací zkoušky.“
„Nejprve jsem se přihlásila přímo na všeobecné lékařství na Univerzitě Karlově, ale bohužel jsem neprošla. Tento
předmedicínský kurz mi velmi pomohl připravit se na přijímací zkoušky – teď už to mohu říct, protože jsem na
univerzitu skutečně přijata.

Jeden z našich zdejších učitelů je vlastně profesorem na Lékařské fakultě Univerzity Karlovy na kterou jsem
chtěla jít. To je opravdu velká výhoda. Učitelé a kurátoři mě velmi podporují. Pomohli mi také s vysvědčením, nostrifikací
a vízem.“
Farah, SAE – Medicína a farmacie v angličtině COMPLEX 2022/23„Lékařská etika mi připadá velmi užitečná, protože
jsem se o tomto tématu dříve moc neučila.“
„Přijímací zkoušky na Karlovu univerzitu jsem neudělala, ale nechtěla jsem se vzdát svého snu. Moje agentura mi
poradila tento přípravný program.
Kurz mi opravdu pomohl, protože jsem nyní přijata na univerzitu, na kterou jsem se chtěla dostat. Jsem si jistější
a mám více znalostí než před rokem.

Lékařská etika mi připadá velmi užitečná, protože jsem se o tomto tématu dříve moc neučila. Zabývali jsme se
praktickými situacemi, které se mohou stát v každodenním životě lékaře. Nyní mám možnost zvážit různé aspekty a
budu se moci rozhodovat rychleji a promyšleně.

ÚJOP je opravdu flexibilní – z osobních důvodů jsem se nemohla do programu zapojit hned na začátku. Zdejší personál
je velmi starostlivý a snažil se, abych se zde cítila vítaná a abych se dobře zabydlela. Cítím, že ÚJOP je bezpečné
místo, kde se mohu svobodně projevovat.

Původně jsem očekávala, že přípravný rok bude dlouhé a smutné čekání na studium na univerzitě, ale mýlila jsem se. Je
to zvláštní, ale jsem vděčná, že jsem se na univerzitu nedostala hned. Teď mám víc znalostí a víc kamarádů,
kteří se mnou na univerzitu jdou. Tenhle rok rozhodně stál za to!“
Hadi, SAE – Medicína a farmacie v angličtině COMPLEX 2022/23„Během roku jsem si našel partu nových přátel, kteří
mi pomohli cítit se jako doma.“
„Přihlásil jsem se před rokem přímo na Lékařskou fakultu Univerzity Karlovy. Během zkoušky jsem si uvědomil, že jsou
témata, která jsem se ve škole nikdy neučil. Zkoušku jsem neudělal Byl mi doporučen přípravný program na ÚJOP
UK.

Během roku jsem se naučil předměty a témata, která jsem doposud v biologii, chemii nebo fyzice neprobíral. Ty mi daly
základ k tomu, abych mohl složit přijímací zkoušky, a díky tomu jsem byl přijat ke studiu v příštím roce.

Poděbrady jsou hezké a bezpečné město. Určitě všem doporučuji, aby sem přijeli studovat. Během roku, který jsem zde
strávil, jsem navštívil mnoho dalších míst v České republice, například Plzeň, Prahu a Hradec Králové. Pro cizince je
zde snadné cestovat a orientovat se. Měl jsem také dost času na to, abych se podíval do jiných zemí v Evropě. Jsme
zde uprostřed Evropy, takže dojet někam vlakem, autobusem nebo letadlem je docela levné a snadné. Během roku
jsem si našel partu nových přátel, kteří mi pomohli cítit se jako doma. Rádi se společně díváme na fotbalové zápasy
a ve volném čase si užíváme spoustu zábavy.“
Mark, SAE – Medicína a farmacie v angličtině COMPLEX 2022/23„I když čeština není tak jednoduchá, s podporou
učitele jsem získal základní znalosti a mohu se do českého života snadno zapojit.“
„Rozhodoval jsem se mezi univerzitami po celé Evropě. V České republice jsem našel Lékařskou fakultu Univerzity
Karlovy v Hradci Králové. Zdála se mi docela zajímavá, ale tehdy už jsem nestihl podat přihlášku ke studiu včas. Takže
to vypadalo, že ztratím jeden rok, ale pokračoval jsem ve svém hledání na webových stránkách ÚJOP a našel
jsem Přípravný lékařský kurz.

Mým hlavním cílem bylo rošířit své znalosti a lépe se seznámit s Českou republikou.
Poděbrady jsou malé a půvabné město; seznámil jsem se s tím, jak zde jezdí vlaky, autobusy, s jídlem, komunikací
i bankovním systémem. I když čeština není tak jednoduchá, s podporou učitele jsem získal základní znalosti a mohu
se do českého života snadno zapojit.“
Mika, Japonsko – Medicína a farmacie v angličtině COMPLEX„Naučila jsem se základy českého jazyka a také základy
přírodních věd.“
„Oceňuji, že se mohu naučit základy českého jazyka. Za tento rok se také mohu naučit odborné základy, abych je mohl
využít při budoucím studiu a v životě v České republice.
Lidé jsou tu strašně milí, přestože neumím moc dobře česky. Snaží se mi rozumět a jsou prostě úžasní a já tuhle zemi
miluju.“
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<iframe width="560" height="315" src="https://www.youtube.com/embed/OR-Ww8Bb-HU?si=pM2ZQJGw_Ajutiha"
title="YouTube video player" frameborder="0" allow="accelerometer; autoplay; clipboard-write; encrypted-media;
gyroscope; picture-in-picture; web-share" allowfullscreen></iframe>
Gaith – Student Lékařské fakulty v Hradci Králové, viceprezident její Mezinárodní studentské unie„Chemii a biologii
vyučují profesoři z Karlovy univerzity, takže studujete to, co je opravdu potřeba.“
„Fyzika je na ÚJOP UK velmi pokročilá. Když ji zvládnete, nemusíte se už ničeho obávat. Chemii a biologii vyučují
profesoři z univerzity, takže studujete to, co je opravdu potřeba.“

<iframe width="560" height="315" src="https://www.youtube.com/embed/HAUA5PZHzt4?si=-pi0cXAbbX_k9emd"
title="YouTube video player" frameborder="0" allow="accelerometer; autoplay; clipboard-write; encrypted-media;
gyroscope; picture-in-picture; web-share" allowfullscreen></iframe>

Přípravné programy: Přírodovědné obory
Hadi, UAE„Během jednoho roku jsem se naučil předměty a témata, která jsem v biologii, chemii nebo fyzice ještě
nestudoval.“
„Přípravný program na ÚJOP UK mi byl doporučen. Během jednoho roku jsem se naučil předměty a témata, která jsem
v biologii, chemii nebo fyzice ještě nestudoval. Ty mi daly základ pro složení přijímací zkoušky a v důsledku toho
jsem byl přijat ke studiu na univerzitě.“

Přípravné programy: Technické obory a IT
Alexandr – v současné době studuje na Fakultě informačních technologií ČVUT v Praze„Vše, co je zahrnuto v kurzu
na ÚJOP – vše se budoucím studentům bude hodit.“
„ÚJOP UK mi hodně pomohl. I když jsem neměl solidní středoškolské základy z matematiky a programování, nemám
pocit, že bych toho uměl méně než zdejší studenti, právě proto, že jsem v Poděbradech měl nejen jazykovou průpravu,
ale i odborné předměty, bez kterých by moje studium v prvním semestru bylo výrazně náročnější. S programováním
jsem moc zkušeností neměl. Před nástupem na ÚJOP UK jsem měl jen základy, ale domácí úkoly od pana Jílka opravdu
pomohly. Vysokoškolský kurz na jazykové úrvni C je náročný, ale pokud už něco umíte, je to obrovská výhoda. Takže
vše, co je zahrnuto v kurzu na ÚJOP – vše se budoucím studentům bude hodit. Opravdu bych doporučil hlídat si odborné
předměty.

Všímám si, že studenti jiných jazykových škol mají často problémy s českými pojmy v matematice, což není dobře
– na češtinu na VŠ nebudete mít čas, každý student by měl rozumět alespoň na cvičeních a přednáškách. Jinak si
nestihnete opakovat goniometrickou funkci a jak se počítají její typické hodnoty, ani studovat základy komplexních čísel,
kterým musí rozumět každý český středoškolák. Neznám jinou školu, která by se tolik věnovala odborným předmětům
a měla dobré lektory. Jen je škoda, že v posledních letech v Poděbradech ubývá počet vyhrazených hodin na odborné
předměty.“
Min Phone Pyae, Myanmar – Technika a IT COMPLEX„Lektoři jsou vždy připraveni pomoci a jsou velmi milí.“
„Jedna věc, kterou na kurzech od ÚJOP UK oceňuji, je, že lektoři jsou vždy připraveni pomoci a jsou velmi milí.
Pokud hodinu nestíháte, můžete si najít svého učitele a zeptat se na cokoliv – vše vám vysvětlí. A pokud máte nějaké
každodenní problémy, můžete své učitele požádat o radu a oni se vám ze všech sil snaží pomoci i v této oblasti.“

<iframe width="560" height="315" src="https://www.youtube.com/embed/B0agOOJzKRw?si=ieIwYgLRpaFajlwe"
title="YouTube video player" frameborder="0" allow="accelerometer; autoplay; clipboard-write; encrypted-media;
gyroscope; picture-in-picture; web-share" allowfullscreen></iframe>

Přípravné programy: Ekonomické obory
Farah, SAE„Nakonec jsem vděčná, že jsem se na univerzitu nedostala hned. Teďí mám více znalostí i více přátel, kteří
se mnou jdou na univerzitu.“
„Mé původní očekávání bylo, že přípravný rok bude dlouhé a smutné čekání na to, až se dostanu na moji vysněnou
univerzitu, ale mýlila jsem se. Je to legrační, ale jsem vděčná, že jsem se na univerzitu nedostala hned. Nyní mám
více znalostí a více přátel, kteří se mnou na univerzitě studují. Letos to rozhodně stálo za to!“

Přípravné programy: Humanitní obory
Ankhzaya, Mongolsko – Humanitní obory COMPLEX 2022/23„Rok jsem studovala ÚJOP UK, dva měsíce jsem
pracovala na eseji a vyplatilo se – byla jsem přijata na Karlovu univerzitu.“
„Když jsem se přestěhovala do Evropy, poznala jsem milou paní, která cizincům pomáhala zorientovat se a usadit se.
Rozhodla jsem se, že jednou taky budu pomáhat lidem.

Moje učitelka z ÚJOP, Zdena Malá mi poradila, že na Husitské teologické fakultě existuje magisterský obor Sociální
práce, kam jsem se s její pomocí přihlásila.
Rok jsem studovala na ÚJOP a dva měsíce pracovala na eseji a vyplatilo se – dostala jsem se na Univerzitu Karlovou.
Jsem šťastná, že si budu moci splnit svůj sen a pomáhat lidem.“
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Přípravné programy: Umění a architektura
Oleksandra, Ukrajina„Jako nejužitečnější pro přijímací zkoušky se ukázaly kurzy přípravy portfolia.“
„Jako nejužitečnější pro přijímací zkoušky na Fakultu architektury ČVUT v Praze se ukázaly kurzy přípravy portfolia.
Dostali jsme mnoho praktických rad a reálných ukázek prací studentů před námi a řešili případné otázky přijímací komise.
U pohovoru jsem získala 4 body z 5 a byla jsem přijata na vysokou školu, o které se mi před dvěma lety ani nesnilo.“


